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8 

Mødeleder  

Ahmad Nasser 

Evt. afbud sendes til 

Stine Kirk Jensen - stije@kolding.dk 

Deltagere    

Hamdi A. Mohamed, Signe Sørensen, Alexander Priesemann, Ahmad Nasser, Janni Juul Dyeremose, 

Ala Uqqar, Lone Heldt, Stine Kirk Jensen, Henrik Jørgensen, Fatima 8b  

 

 

Fraværende 

Jannie Grotkorp Jensen, Lærke 7a, Susanne Lindstrøm Laursen 

 

Dagsorden 

1. Skoleudvikling  

Fremlæggelse af de strategiske punkter, der arbejdes med næste skoleår 

• Vi overvejer at få en undervisningsmiljørepræsentant, som vælges i elevrådet og som skal 

være med til at kigge på elevernes forhold 

• Udviklingsområde: Vi har fokus på læsning i næste skoleår og fokus på sprog generelt 

• Uddannelse af alt personale i dansk som andetsprog. Vi trænger, da det er længe siden 

personalet har været på kursus. 

 

2. Fastsættelse af skolens principper 

Der arbejdes med  

- Princip for digital dannelse 

• Kig udkastet igennem og send kommentarer til Ahmad. Herefter udarbejdes 

endeligt forslag. 

o Husk at tilføje klubben i princippet 

 

3. Nyt fra Elevrådet 

 

• Eleverne har været med i planlægning af markedsdagen og er i gang med at planlægge 

en elevrådstur. 

 

4. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

Økonomi  

• Der har været møde i onsdags og Stine refererede derfra 

 

5. Orientering fra skolen 

Markedsdag 11. maj 

• Signe og Ahmad havde besøg af 35-40 forældre i skolebestyrelsens bod 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

• Der blev fortalt om skolebestyrelsens arbejde og det var en god dag 

• Der er udarbejdet en plan for, hvordan skolebestyrelsen kan præsentere sig på dagen til 

brug for fremtiden 

• Der var rigtig mange elever, der gik op i at arrangere en god dag for alle 

• Generelt er det en god og populær tradition med omkring et par tusinde besøgende 

Fysiske udviklingsplaner 

• Fremtiden byder fra næste skoleår på en ”Staff only-blok” i Blok D, hvor der vil være 

forberedelsespladser til alt personale 

• Samtidig rokeres klasserne, så de i højere grad er sammen i forhold til alder og 

afdelinger. 

• Der er entreret med et firma, der skal lave udsmykning forskellige steder med bl.a. folie på 

vægge og nye miljøer. 

• Det betyder mange rokeringer i løbet af resten af skoleåret og en løbende istandsættelse 

af lokaler og blokke. 

• Der renses af på de sidste bygninger, der efterfølgende bliver malet, så hele skolen med 

undtagelse af hallen bliver mere præsentable og ens i udseende. 

• Ny lokaleplan for næste skoleår udsendes sammen med referatet 

Øvrigt 

• Nyansat pr. 1. juni – Christian Kvist Nielsen, afdelingsleder 

• Vi har igen haft den årlige Trompetdag med 200 trompetspillende elever og gæster i 

Hallen 

• 9. klasserne havde en vellykket sidste skoledag 

• Der er forslag om, at elevrådet arbejder med, hvordan skal rammerne for 9. klassernes 

sidste skoledag kunne være i fremtiden. Og som lægger op til for en fast tradition, der 

bruges som udgangspunkt for planlægning af dagen. 

Fagfordeling 

• Vi lægger skema på mandag, som fremlægges på næste møde til godkendelse 

 

6. Skolens 50 års jubilæum i 2025 

• Der lægges fortsat op til at komme med forslag til fejringen 

 

7. Kalender 

Møder ligger mandage fra 17.15-19.15 inklusive aftensmad:  22.5 – 19.6 

 

8. Eventuelt 

• Lone Heldt stopper og fremover vil Jesper Stougaard Baunbæk repræsentere lærerne på 

skolebestyrelsesmøderne 

 

9.  Lukket punkt  

   


